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روزنامه

از توقف  با گذشت یکسال  نوشت:  تیم مذاکره کننده  از  انتقاد  با  علی جنتی 
مذاکرات احیای برجام هیئت مذاکره کننده نه تنها دستاورد جدیدی نداشته بلکه 
آنچه را که دولت دوازدهم در سایه ورزیده بودن دیپلمات های خود به دست 

آورده بود بطور کامل بدست نیاورده است.
علی جنتی، وزیر ارشاد دولت دوازدهم در رشته توئیتی با انتقاد از تیم مذاکره 
برجام  احیای  برای  توافق  موانع  از  یکی  می شود  گفته  نوشت:  ایران  کننده 
است،   FTO تروریسم  فهرست  از  پاسداران  سپاه  حذف  با  آمریکا  مخالفت 

در حالی که در دولت دوازدهم خارج ساختن مقام رهبری و نهادهای وابسته 
به عنوان پیش شرط  از فهرست تروریسم  از تحریم و حذف سپاه  به رهبری 
از  یکسال  با گذشت  است.  قرار گرفته  آمریکا  توافق  مورد  مذاکره  هرگونه 
دستاورد جدیدی  تنها  نه  کننده  مذاکره  هئیت  برجام  احیای  مذاکرات  توقف 
نداشته بلکه آنچه را که دولت دوازدهم در سایه ورزیده بودن دیپلمات های خو 
به دست آورده بود بطور کامل بدست نیاورده است، زیرا آنان می دانستند برای 

احقاق حقوق ملت با چه زبانی با قدرت های جهانی سخن بگویند.

تحلیل این خبر را در ستون سمت راست بخوانید

ابلاغ  کرد:  تأکید  شیراز  شهردار 
تنگ  و  گویم  منطقه  نقشه های 
انجام  آینده  ماه  تا یک  پیری  قره 

خواهد شد.
خدیجه  خبری/  سرویس 
روز  اصنافی  احسان  غضنفری: 
شورای  علنی  صحن  در  گذشته 
پیرامون  شیراز  شهر  اسلامی 
غرب  شمال  مسیرهای  و  تقاطع ها 
شیراز گفت: از دومین هفته حضور 
در شهرداری شیراز پیگیر موضوع 
نیز  ما  پیگیری  آخرین  و  بوده 
با  گذشته  هفته  چهارشنبه  جلسه 
وزارت  زیرساخت  معاون  خادمی 

راه و شهرسازی بوده است.
محدوده  موضوع  به  شهردارشیراز 
کرد:  تصریح  و  پرداخت  گویم 
قطعه  نهایی  طرح  که  زمانی  تا 
ابلاغ  بزرگراه  هشت  و  هفت 
نشود، عملًا بارگذاری شهرداری و 

تصمیم گیری میسر نیست.
اصنافی افزود: در این منطقه نیازمند 
اصلاح طرح تفصیلی هستیم که به 
مشاور ابلاغ شده تا اصلاحات لازم 

را انجام دهد.
به گفته وی در حال حاضر تملک 
در این قسمت فقط در قالب طرح 

تفصیلی فعلی ممکن است.
تنگ  درخصوص  شیراز  شهردار 
قره پیری گفت: نقشه نهایی قطعه 
شهرداری در این مسیر ابلاغ نشده 
که در آخرین پیگیری، معاون زیر 
قول دادند نقشه را تا یک ماه آینده 

به شهرداری شیراز ابلاغ کنند.
جنوب  محدوده  پیرامون  اصنافی 

مسافت  کرد:  بیان  نیز   مسیر 
۵/۸ کیلومتری تا پارک کوهستانی 
فقط که  دارد  وجود   گلستان 
۵/۴ کیلومتر آن در محدوده شهری 
واقع شده و از آن نیز ۲ کیلومتر به 

مرحله زیرسازی رسیده است.
این مقام مسئول از درخواست برای 
اصلاح ۴ کیلومتر خارج از محدوده 
شهرسازی  عالی  شورای  به  شهری 

خبر داد.
 ۱۲ مطالعات  گفت:  همچنین  وی 
کیلومتر بعدی از پارک کوهستانی 
حال  در  گویم  از  بعد  تا  گلستان 
نتیجه  به  زودی  به  و  است  انجام 

خواهد رسید.
شهردار شیراز همچنین تأکید کرد 
ابلاغ نقشه های منطقه گویم و  که 
ماه آینده  تا یک  پیری  قره  تنگ 

انجام خواهد شد.
حسینی  تقاطع  درخصوص  وی 
الهاشمی و بزرگراه آیت الله هاشمی 
اذعان داشت: نقشه سازه این تقاطع 
در معبر طبق ابلاغ شورای ترافیک 
۷۶ متری و اصلاح شده که مشاور 

آن پیگیر امور مرتبط است.
اصنافی به شروع چند پروژه اشاره 
پروژه ها  این  چون  گفت:  و  کرد 
پیشتر کلنگ زنی شده لذا مستقیم 
شده  شروع  آن  اجرایی  عملیات 

است.
وی درخصوص تقاطع غیرهمسطح 
نیایش توضیح داد: از سه شنبه هفته 
گذشته کار این تقاطع شروع شده 
و چهارشنبه اولین شمع آن را زدند 
و این پروژه در دست انجام است.

با  عمرانی  بودجه های  توزیع  در  گفت:  شیراز  شهر  شورا  عضو  هاجری   
اولویت مناطق محروم و کمتر برخوردار عدالت و انصاف رعایت شود.

شورای  عضو  هاجری  محمدرضا  غضنفری:  خدیجه  خبری/  سرویس 
بیان  با  علنی  جلسه  در  خود  دستور  از  پیش  نطق  در  شیراز  شهر  اسلامی 
گفت:  است،  گسترش  حال  در  متأسفانه  فرهنگی  مجمع الجزایر  اینکه 
باندهای سیاسی تبدیل به باندهای فرهنگی شده، دنبال فتح سنگر به سنگر 
حوزه های فرهنگی برآمده، به حذف و سانسور فعالان فرهنگی، مردمی و 
فرهنگی  انحراف  و  شکاف  به  آورده،  روی  خودشان  با  غیرهمسو  محلی 

دامن می زنند.
عضو شورای اسلامی شهر شیراز گفت: لازم است شورای فرهنگ عمومی، 
به وضع موجود ورود نموده، به کشمکش های فرهنگی به منظور اشغالگری 

فرهنگی پایان دهند.
جهانی  جام  بازی های  برگزاری  به  اینکه  علی رغم  کرد:  تصریح  هاجری 
فوتبال در قطر نزدیک تر می شویم، هنوز طرح و برنامه کاربردی و عملیاتی 
برای حضور و مشارکت شیراز مشاهده نشده، از سفر دریغ نموده تا شیراز 
از تولید ثروت  به عنوان قطب گردشگری و زیارت در سایه قرار گرفته، 

برای شهر عبور نموده، نظاره گر باشد.
معاون  دلسوزانه  تلاش های  کرد:  عنوان  شیراز  شهر  شورای  عضو  این   
مشهود  شورا  سرمایه گذاری  کمیسیون  و  استانداری  زیارت  و  گردشگری 
ملاحظه کاری  فرصت سوزی،  با  کنند،  باید حمایت  که  اما کسانی  است، 

پیشه کرده اند که زیبنده نبوده و نیست.
 به اعتقاد هاجری خارج کردن اتصال فارس به دریا از دستور کار دولت 
نمایندگان فارس در مجلس و  عدالت خواه قصه پرغصه و تلخی است که 
دیگر بزرگان باید پاسخگو باشند، اینکه ریاست جمهور در سفر به هرمزگان 
علناً بیان می کند، اتصال فارس به دریا در دستورکار نیست، دردآور است!

 این عضو شورای شهر شیراز عنوان کرد: طرحی که تمامی مراحل قانونی 
و  بوشهر  نمایندگان  غیرمنطقی  تحت فشارهای  نباید  نموده،  طی  را  خود 
فارس صریح و شفاف  نماینده  از دستورکار خارج شود، هجده  هرمزگان 

باید پاسخگو باشند آن هم بدون توجیه و با منطق و با انصاف!
 هاجری تمرکز روی اجرایی شدن طرح های نجومی در شمال شهر، عدالت 
اجتماعی را در مدیریت شهری زیر سؤال برده، و گفت: لازم است در توزیع 
و  عدالت  برخوردار  و کمتر  محروم  مناطق  اولویت  با  عمرانی  بودجه های 

انصاف رعایت شود.
گفته ام:  کمیسیون ها  از  بعضی  در  که  همانطور  شورا  عضو  این  باور  به   
قراردادهای شهرداری با سرمایه گذاران و کسانیکه قصد همکاری مشترک 
و مشارکت در طرح ها را دارند می بایست یک طرفه نباشد، عادلانه باشد، 
می خواهند  گلستان  و  ترکمنچای  با  کنند  بیان  که  نشود  عمل  گونه ای  به 
مانع همکاری مشترک شوند، در قراردادها نباید یک طرفه شرط و شروط 
گذاشت و طرف مقابل را بدون حق و حقوق سرگردان کرد، ضروری است 
در قراردادها، منافع و مصلحت دو طرف لحاظ شود، برد- برد، مشارکت 
در طرح های مدیریت شهری را رونق می دهد و برد - باخت، مشارکت ها 
را از سکّه می اندازد، اصلاح رویه فعلی تولید ثروت را برای شهر به ارمغان 

می آورد.
وی تصریح کرد: لازم است در وضعیت موجود، شهرداری شیراز تمامی هم 
و غم و همت خود را روی خدمات رسانی خالصانه و صادقانه به مردم شهر 
شیراز متمرکز نمایند از عزیزانی که شایعات فضای مجازی را که هر شب 
خواب خلعید از شهردار را تولید و بازنشر می دهند درخواست دارم به احترام 
منافع، امنیت و مصلحت مردم، به شایعات پایان دهند، هیچ خبری از تحقق 

آرزوی شایعه پراکنان نبوده و نیست.

در همه کشورها »هزینه سلامت« 
و  »دولت«  دوش  بر  معمولًا  را 
به  و  می گذارند  بیمه«  »مراکز 
از  نیز  کمی  بسیار  درصد  ندرت 
جیب مردم می گیرند. در کشور ما 
توسعه  ششم  برنامه  قانون  طبق  نیز 
هزینه های  درصد   ۷۵ باید  کشور، 
و  بیمه ها  و  دولت  را   سلامت 
کنند  تأمین  مردم  را  آن  ۲۵درصد 
ولی متأسفانه همین قانون نصف و 
نادیده گرفته شده و طبق  نیمه هم 
سلامت  خدمات  بیمه  معاون  گفته 
هزینه های  درصد   ۶0 سلامت  بیمه 
سلامت را از جیب مردم می گیرند. 
البته حتی این آمار هم دقیق نیست 
و آنچه مردم می بینند آن است که 
با رجوع به داروخانه ها، بسیاری از 
داروها از لیست بیمه خارج شده و 
فقط چند قلم آنها را قبول می کنند. 
پزشکان  دستمزد  و  عمل  و  مداوا 
هم در درمانگاه ها و بیمارستان های 
تحت  ناقص  به صورت  خصوصی، 
پوشش بیمه قرار می دهند. بعضی از 
بیماری های مربوط به دندان و دهان 
نیز صددرصد باید توسط خود بیمار 

پرداخت شود. 
کارمندان  بین  باز  زمینه  همین  در 
تبعیض  مختلف  ادارات  در  دولت 
بعضی  که  طوری  به  است  آشکار 
به  مربوط  خدمات  همه  ادارات، 
خویش  کارمندان  به  را  دندان 

دیگر،  بعضی  و  می کنند  پرداخت 
هیچ.

از  درصد   ۶0 پرداخت  هرحال  به 
مردم،  جیب  از  سلامت  هزینه های 
و  جامعه  به  آشکار  و  فاحش  ظلم 
تخلف از قانون برنامه ششم توسعه 
و  مجلس  نمایندگان  است.  کشور 
نظارتی  دستگاه های  و  قضاییه  قوه 
باید به این مقوله ورود کرده و از 

حقوق مردم دفاع کنند.
 ۶0 افزایش  پیشنهاد  چنانچه 
پزشکی  تعرفه های  درصدی 
این  در  شود  اجرا  و  شده  پذیرفته 
وارد  مردم  به  عموماً  فشارها  میان 
خواهد شد و دولت و مراکز بیمه ها 
سعی می کنند کمترین میزان از این 

افزایش را تقبل کنند.
ویزیت  تعرفه  پیشنهاد  این  طبق 
از  بیش  عمومی   پزشک 
۱/۸00/000ریال، پزشک متخصص 
فوق  پزشک  و  ۲/۴00/000ریال 
خواهد  تخصص۲/900/000ریال 

شد.
مجموعه  در  مبلغ ها  این  تازه 
ناچیز  درمان،  و  دارو  هزینه های 
مراحل  در  هزینه ها  اصل  و  بوده 
تهیه  و  درمان  و  تشخیص  مختلف 
واقعاً  انجام می گیرد که   ... دارو و 
و  دولت  نیست.  مردم  توان  در 
فکری  معضل،  این  برای  مجلس 

جدی و فوری کنند.

نقد و تحلیل خبر
گروه نقد و تحلیل خبر روزنامه طلوع

از هر دری کلامیبه قلم مدیرمسئول

علی جنتی مطرح کرد؛

پیشنهاد افزایش ۶۰ درصدی تعرفه های پزشکی

شهردارشیراز:

سازمان  از سوی  درحالی  پزشکی  تعرفه های  درصدی   ۶0 افزایش  پیشنهاد 
نظام پزشکی مطرح شده است که معاون بیمه خدمات سلامت سازمان بیمه 
سلامت معتقد است ۶0 درصد از هزینه های سلامت در حال حاضر از جیب 

مردم پرداخت می شود.
ایرنا، تعرفه های پزشکی همواره محل اختلاف جامعه  به گزارش خبرنگار 
تعرفه های  افزایش  میزان  هرسال  روال  طبق  است؛  بوده  دولت  با  پزشکی 
دولت  هیئت  توسط  سپس  و  تعیین  پزشکی  نظام  سازمان  توسط  پزشکی 
افزایش ۱0 درصدی در  تعرفه خدمات پزشکی سال 9۸  تصویب می شود. 
بخش دولتی و ۱۳ درصدی در بخش خصوصی داشت که این میزان افزایش 

از طرف دولت تصویب و ابلاغ شد.
در سال 99 این تعرفه ها با ۱۵ درصد افزایش و در سال ۱۴00 هم به گفته 
پیشنهاد  کشور،  پزشکی  نظام  سازمان  عالی  شورای  دبیر  مصلحی  محسن 
سازمان نظام پزشکی کشور برای افزایش تعرفه های بخش خصوصی پزشکی 
اقتصادی  اساس شرایط  بر  افزایش  میزان  این  بود که  با حداقل ۵۵ درصد 
جامعه تعیین شد، اما شورای عالی بیمه سلامت ۲۸.۵ درصد افزایش تعرفه را 

اعلام و هیئت وزیران هم این افزایش را تصویب کرد.
امسال نیز سازمان نظام پزشکی پیشنهاد افزایش تعرفه های پزشکی را داده 
بررسی های  از  این سازمان پس  به گفته مسئولان  بنا  پیشنهادی که  است. 
کارشناسی تهیه شده است و آنها معتقدند تعرفه خدمات درمانی باید واقعی 
پزشکی  نظام  سازمان  رئیس کل  رییس زاده،  محمد  نیز  پیش  چندی  شوند. 
کشور پیش از این در یک نشست خبری که در محل سازمان نظام پزشکی 

تعرفه های  برای  درصدی   ۶0 گلوبال  تعرفه  افزایش  پیشنهاد  شد،  برگزار 
پزشکی را مطرح کرد و گفت: بر اساس کار کارشناسی که انجام دادیم، 

عدد ۶0 درصدی افزایش تعرفه ها به صورت گلوبال مورد نظرمان بود.
وی تأکید کرد که در برخی حوزه های پزشکی ۲۱۷ درصد رشد داشتیم. 
بر  بالغ  پزشکی،  تکنولوژی های  و  تجهیزات  مانند  حوزه هایی  در  همچنین 
درصدی   ۵0 تا   ۴۵ تورم  با  تناسبی  که  داشتیم  هزینه  افزایش  درصد   ۲00
ندارد. در بحث لوازم مصرفی تا ۱۳0 درصد رشد داشتیم، در بحث نیروی 
انسانی و حقوق و دستمزدها در برخی مراکز تا ۵۷ درصد رشد داشتیم، بعد 
هم از افزایش ۱0 تا ۲0 درصدی تعرفه ها صحبت می کنیم. این قابل قبول 
سرپا  بخواهد  مطب  فعلی یک  شرایط  در  اگر  که  توجه کرد  باید  نیست. 
بماند، آن هم بدون سود، ویزیت باید عددی بالغ بر حداقل ۱۲0 هزار تومان 

شود و کمتر از این اصلًا ارائه خدمات قابل انجام نیست.
سازمان  از سوی  درحالی  پزشکی  تعرفه های  درصدی   ۶0 افزایش  پیشنهاد 
نظام پزشکی مطرح شده است که معاون بیمه خدمات سلامت سازمان بیمه 
سلامت با اشاره به تکلیف قانون برنامه ششم توسعه مبنی بر سهم ۲۵ درصدی 
افزایش سهم جیب  از  مردم در پرداخت هزینه های سلامت، در عین حال 
مردم در پرداخت این هزینه ها طی سال های اخیر ابراز نگرانی کرده و گفته 
است متأسفانه متناسب با رشد تورم، بیمه ها و دولت سهم بیشتری در حوزه 
سلامت نداشتند؛ بنابراین این مابه التفاوت از جیب مردم پرداخت شده است.

پیشنهاد افزایش ۶۰ درصدی تعرفه های پزشکی

هاجری عضو شورا شهر شیراز:

سلاح زلنسکی در جنگ با روسیه

نقش کارگران فارس در دوران 
دفاع مقدس تبیین شود

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس از آغاز طرح فعال سازی 
استان  صنعتی  نواحی  و  شهرک ها  در  صنعتی  واحدهای  تولید  ظرفیت 
خبر داد و گفت این طرح در راستای اجرای برنامه های وزارت صنعت 
معدن و تجارت و سازمان صنایع کوچک و شهرک های صنعتی ایران، 

اجرا می شود.
 به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت شهرک های 
و  مختلف  فازهای  در  این طرح  افزود:  هاشمی  مصطفی  فارس  صنعتی 
بر اساس برنامه زمانی اجرا می شود که در مرحله نخست آن، افزایش 
ظرفیت واحدهای فعال مستقر در شهرک ها و نواحی صنعتی استان که با 

ظرفیت کمتر از ۵0 درصد فعالیت می کنند در برنامه قرار دارد.
 وی افزود: طرح فعال سازی ظرفیت واحدهای صنعتی با رویکرد افزایش 
میزان بهره وری و استفاده بهینه از منابع زیرساختی و سرمایه گذاری های 
تولیدی و صنعتی  واحدهای  در  توسط بخش خصوصی  صورت گرفته 

عملیاتی می شود..
فعال  اینکه طرح  بیان  با  فارس  مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی 
سازی  فعال  باز  بخش  دو  در  صنعتی  واحدهای  تولید  ظرفیت  سازی 
واحدهای راکد و کمک به افزایش ظرفیت واحدهای نیمه فعال اجرایی 
می شود گفت: با استفاده از ظرفیت های موجود در بخش های خصوصی 
و دولتی نظیر ستاد تسهیل و رفع موانع تولید، بانک ها و مؤسسات مالی 
و اعتباری و نیز استفاده از توان علمی و تجربی خبرگان بخش صنعت 
و  جدید  سرمایه گذاران  بخش خصوصی،  و  دولت  گفتگوی  شورای  و 

مشاوران صنعتی عملیاتی می شود.
هاشمی، هدایت سرمایه گذاران جدید و کمک به جذب شرکای جدید 
جهت استفاده از زیرساخت های آماده به کار در واحدهای راکد، تعیین 
تکلیف واحدهای راکدی که در تملک بانک ها، ادارات و نهادها و یا 
اشخاص ثالث قرار دارند، رفع مشکلات واحدهای راکد با دستگاه ها و 
نهادهای خدمات رسان، کمک به بازسازی و نوسازی ماشین آلات و 
دستگاه های فرسوده واحدهای راکد و کمک به حل مشکلات حقوقی و 
رفع اختلاف شرکا را از مهمترین عناوین اقداماتی برشمرد که در بخش 

احیای واحدهای راکد انجام می شود..
به  اشاره  با  همچنین  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل 
مهمترین برنامه ها در بخش افزایش ظرفیت تولید واحدهای صنعتی نیز 

گفت: در این زمینه برنامه هایی نظیر کمک به تأمین مواد اولیه مورد 
نیاز واحدها به صورت تجمعی با هدف کاهش هزینه تمام شده، حمایت 
از ارتقای تکنولوژی و بهینه کردن خطوط تولید، تکمیل حلقه مفقوده 
زنجیره ارزش تولید از مرحله تأمین مواد اولیه تا مرحله خدمات پس از 
فروش، کمک به توسعه بازار محصولات از طریق حمایت از برند سازی 
و انجام اقدامات لازم با رویکرد حضور محصولات تولیدی در بازارهای 
خارجی، کمک به تأمین مالی واحدها به شیوه های جمعی و شیوه تأمین 
مالی زنجیره تأمین، ارائه خدمات مشاوره تخصصی جهت رفع مشکلات 
درون بنگاهی و شبکه سازی بین بنگاه ها بر اساس مدل توسعه خوشه ای 
و نظام مبادلات پیمانکاری فرعی از جمله مهمترین این برنامه در این 

بخش است.
از  متشکل  استانی  این طرح کارگروه  اجرای  منظور  به  افزود:  هاشمی 
استان  صنعتی  شهرک های  شرکت  و  تجارت  و  معدن  صنعت  سازمان 
فارس و نماینده استانداری تشکیل شده، که در این کارگروه آخرین 
شناسایی  و  پایش  از  پس  درصد،   ۵0 ظرفیت  زیر  واحدهایی  فهرست 
توسط مدیران شهرک های صنعتی، مشاوران و کلینیک های صنعتی در 
استان  کارگروه  توسط  واحدها  این  و  می گیرد  قرار  کارگروه  اختیار 
امتیازبندی می شوند و آنهایی که بالاترین امتیاز را کسب می کنند در 

اولویت قرار می گیرند.
زمینه  این  در  افزود:  فارس  صنعتی  شهرک های  شرکت  مدیرعامل   
سامانه ای نیز راه اندازی و واحدهای مشمول طرح در سامانه ثبت می شوند.
تولید  ظرفیت  سازی  فعال  طرح  اجرای  کرد:  امیدواری  اظهار  هاشمی 
زمینه  بتواند  استان  صنعتی  نواحی  و  شهرک ها  در  صنعتی  واحدهای 

مناسبی برای ارتقای تولید و افزایش اشتغال پایدار فراهم کند. 

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس:

وزیر بهداشت: 

برای افزایش جمعیت هیچ 
تبلیغی نمی شود

زمان اجرای برنامه تنظیم خانواده همه جا با پوسترهای 
»فرزند کمتر، زندگی بهتر« پر شده بود اما اکنون برای 

افزایش جمعیت هیچ تبلیغی نمی شود!


